
Verslag Algemene ledenvergadering AV Pijnenburg 24 april 2024 

Start vergadering: 21.00  Einde vergadering: 22.04 

1. Opening en berichten van verhindering. 

Jur opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  

Afmelding: Anton Gebbink  

Aantal aanwezige leden: 39 

 

2. Vaststelling verslag ALV 13 mei 2023. 

Geen opmerkingen, het verslag wordt vastgesteld.  

 

3. Jaarverslag van het bestuur. 

• 11 bestuursvergaderingen 

• 11 berichten in de nieuwsbrief en 3 berichten in de Stretcher 

• Verbinding met de commissies en andere personen (ledenadministratie, administratie, 

VCP, Schoolsportdagen ect) 

• Onderlinge verbinding tussen AVP’ers verstreken 

• Vrijwilligersbeleid (vrijwilliger van de maand en vrijwilligersavond) 

• Sociale Veiligheid (VOG en gedragscode) 

• Contacten met gemeente Soest (sportbeleid en accommodatiezaken) 

• Kwaliteit accommodatie: parkeerplaats, verlichting bij de fietsenstalling, bomenkap, 

sportmaterialen. 

• Kwaliteit vrijwilligers 

• Kwaliteit sociale veiligheid. Openheid is belangrijk, maak indien nodig gebruik van de 

vertrouwenspersonen.  

• Inkomsten vergroten: Rabo Club Support, Grote Club Actie, Subsidie gemeente Soest 

(energie) Gebruik Bouw en Onderhoud Sport Accommodatie (BOSA) regeling. 

 

Vraag vanuit de leden: wat gebeurt er met het geld van de Grote Clubactie en Rabo 

Clubsupport? Jur meldt dat er gekeken wordt naar zonwering, bijvoorbeeld parasols 

of tentdoek voor buiten.  

 

Er zijn ook uitdagingen:  

 

• Hogere energiekosten en duurzaamheidsmaatregelen. 

• Stijging van alle andere kosten – zorgen om de begroting sluitend te krijgen 

• Voldoende vrijwilligers voor alle taken en groeiende leeftijd van onze vrijwilligers. 

• Voldoende trainers (jeugd en recreanten hardlopen en wandelen) 

• Veilige sportomgeving voor iedereen 

• Maatschappelijke rol oppakken om meer mensen in beweging te krijgen 

• Inspelen op de gezonde sportomgeving  

Er is vertrouwen in de toekomst: 

• Men (bezoekers en gemeenteraad) vindt AVP een mooie club. 



• Eerste stappen gezet dat onze leden weten dat iedereen zijn/haar steentje moet 

bijdragen. Een club van voor en door leden. 

• Ledenwinst eind 2023. 

• Veel activiteiten en veel jeugdwedstrijden. 

• Deelname Kies je Sport (25) 

• Organisatie Fitstart (55) 

• Schoolsportdagen (16 scholen en > 3000 leerlingen) 

• Het bruist bij AV Pijnenburg 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen:  

Verslag kascontrolecommissie 

 

5. Verantwoording 2023 

• Vaststelling Jaarrekening 2023 

Contributie 2024, is afgelopen jaar gestegen door het groeiend aantal leden. Kantine draait 

ook weer beter, de omzet is bijna zo ver als de ambitie was. Veel mensen komen terug in de 

kantine voor een kopje koffie. Jeugd draait niet kostenneutraal. Schoolsportdagen zijn ook 

een inkomstenbron. Andere verenigingen gebruiken onze faciliteiten, daar betalen zij voor. 

Er wordt minder oud papier verzameld en de opbrengst per kilo is lager. Kosten: trainers is 

in lijn met het budget, opleidingen en licenties daar blijft geld over. We betalen een groot 

bedrag aan de gemeente voor de sportaccommodatie (atletiekbaan en gebouw). 

Energiekosten waren erg hoog, we hebben daar een bedrag aan subsidie van de gemeente 

Soest voor gekregen. Schoonmaak en onderhoud wordt uitbesteed. Afschrijvingen zijn in lijn 

met de begroting. Voorziening trainerskleding: er is aanvullende en vervangende kleding 

nodig.  

Vraag uit de zaal: bij evenementen mist de Sylvestercross op de begroting. Jur meldt dat de 

Sylvestercross een aparte stichting is die geheel los staat van AV Pijnenburg. Vraag: is het 

waar dat de Sylvestercross AV Pijnenburg geld kost? Jur antwoordt: We houden ons aan de 

afspraken die in de overeenkomst staan met de stichting Sylvestercross. Het bestuur vindt 

niet dat de afspraken in de overeenkomst nadelig is voor AVP. Het levert ons extra omzet op 

die dagen. Wij betalen wel de consumpties voor de vergaderingen en de 2 

vrijwilligersavonden. Vraag: kunnen deze kosten zichtbaar gemaakt worden? Stefan legt uit 

hoeveel dit ongeveer kost. Globaal gaat het om € 650 euro aan consumpties.  

Vraag: Waar is de onkostenpost van de hordes? Saskia: die zijn in 2024 aangeschaft en 

komen op de jaarrekening van 2024 te staan.  

Vraag: Welke eisen worden er gesteld aan personen die een trainersopleiding willen volgen. 

Jur: Van hen wordt verwacht dat ze de opleiding met goed gevolg afronden en daarna ook 

voldoende inzetbaar zijn. De bedoeling is dat het bestuur in samenspraak met de voorzitter 

van de TCR en JC een overeenkomst gaat opstellen waarin de afspraken hierover worden 

vastgelegd. Het is van belang om dit duidelijk te regelen.  

 

• Verslag kascontrole commissie (mondeling) 



Daniella Kooij en Janet Schutte hebben de jaarrekening bekeken en zij keuren deze goed. Zij 

worden hartelijk bedank voor hun werkzaamheden in de kascontrole commissie. Willem van 

Willigenburg vervangt Janet Schutte.  

• Vaststelling Jaarrekening 2023 

Dechargeverlening Bestuur (mondeling)  

Er wordt decharge verleend aan het bestuur.  

 

• Benoeming Kascommissie 2024 Willem.  

• Contributie 2024. 

We zijn dit jaar met de begroting bijna op nul uitgekomen. Voor dit jaar is er een 

klein tekort. Er is een verhoging van 6 euro, vanwege de indexering. Het kiest ervoor 

om de contributie van 2024 gelijk houden aan 2023 waar sprake was van het 

energietientje.  

 

Vraag uit de zaal: hoe hoog was de subsidie van de gemeente? Jur legt uit dat de 

gemeente ons een korting van 50% op de eerdere huurverhoging van 10%. Het gaat 

hierbij om een bedrag van ongeveer € 2.500.  

Vraag: is het niet handig om jaarlijks en bedrag te reserveren voor de 

trainerskleding? Dat was voor corona een voorziening, waar in die tijd geen geld 

meer voor was. Het lijkt een goed idee om dit nu weer mee te nemen als jaarlijkse 

kostenpost.  

Vraag: nieuwe baanverlichting. Is de besparing die dit oplevert ook meegenomen in 

de begroting? Ja, er is een verlaging van € 2.000 meegenomen in de begroting 2024. 

Het is de vraag hoe het daadwerkelijk gaat uitpakken.  

Vraag: extra contributie voor seniorenwedstrijdgroep: waarom moeten zij 11 euro 

meer betalen en wat krijgen zij daarvoor? Er is geen vaste trainer voor deze groep. 

Jur geeft aan dat dit op dit moment de situatie is. Blijkbaar is het niet eenvoudig om 

hiervoor een trainer te krijgen. Vraag: Voor de atletiek voor de jeugd is er lang geen 

vaste trainer geweest. We moeten als AVP nadenken over wat we hiermee willen. Het 

is niet makkelijk om trainers te vinden voor de senioren atletiek, maar het is wel 

belangrijk om ons hiermee bezig te houden. Het is een groeiende groep van 

wedstrijd senioren.  

 

Is de ALV akkoord met het voorstel voor de contributie voor 2024?  

De ALV is unaniem akkoord met het contributievoorstel.  

• Begroting 2024:  

Meegenomen is de ledverlichting, de verlaging van de kosten voor de gemeente, er komt 

een nul uit. Voorgelegd aan de ALV, dit is akkoord. Vraag: waarom gaat de post van 

medegebruikers omlaag? Dit is niet helemaal meegenomen omdat we nog niet precies 

weten hoeveel keren de Atletiekunie hier komt.  

 

6. Vaststellen reglementen en beleid 

Intrekken AVP-coronaprotocol 5.0 van 18 februari 2022.  



Vaststellen beleidsplan sociale veiligheid AV Pijnenburg van 25 maart 2024. Samen met 

beide vertrouwenscontactpersonen is het beleidsplan opgesteld. Er is begeleiding geweest 

van iemand vanuit het Centrum Veilige Sport. Gelet op alle landelijke ontwikkelingen was het 

nodig om het beleidsplan op te stellen. Het bestuur vraagt om instemming van het 

beleidsplan. De ALV is akkoord. Het oude Klachtenreglement komt hierbij te vervallen.  

Vraag: wie zorgt dat nieuwe leden dit stuk krijgen? Hier wordt nog actie over ondernomen. 

Dit gaat onder de aandacht gebracht worden.  

 

7. Jaarverslagen van de commissies  

Ter kennisname 

Er zijn geen vragen.  

 

8. Benoemen leden van bestuur. 

Rooster van aftreden: 

• Jur Elzinga is voorzitter sinds 2022 

• Saskia Stoopman is penningmeester sinds 2022 

• Stefan Smits is bestuurslid sinds 2021 

Aftredend: Anouk van Keken, niet herkiesbaar 

Te benoemen: Wouter de Blocq van Scheltinga, de ALV gaat unaniem akkoord.  

Anouk en Luc van Wessel krijgen bloemen, zij worden bedankt voor hun inzet.  

Vacatures voor recreantensport en jeugd.  

 

9. Benoeming van ereleden en leden van verdienste 

Geen benoemingen.  

 

10. Rondvraag 

• De verwarming staat vaak erg hoog. Daar is al eerder een vraag over gesteld en daar 

is een antwoord op gekomen. We blijven het in de gaten houden.  

• Het zou mooi zijn als we verder praten over hoe we de atletiek voor senioren een 

betere plek kunnen geven.  

• Waarom wordt er niet meer teruggezien over de inzet van AVP-vrijwilligers bij de 

Sylvestercross? Het bestuur heeft goede afspraken met de SC, waar we tevreden 

over zijn. Voorzitter SC licht toe: er is voor de SC een aparte stichting, maar deze 

komt oorspronkelijk voort uit AVP. De verantwoording voor de SC zit dus ook niet in 

de financiën van AVP. Desgevraagd kan de SC hun begroting delen met 

belangstellenden.  

 

11. Afsluiting 


